

Our Ref : KIPCO/TM 189/21 dated December 5, 2021

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

Subject: Disclosure on the Completion of Regulatory Procedures in respect of the subscription in the Increase of the Share Capital of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.

الموضوع: الإفصاح عن استكمال كافة الإجراءات التنظيمية المتعلقة بالاكتتاب في زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten ("Disclosure and Transparency") of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto, we would like to disclose the completion of the regulatory procedures relating to the subscription in the increase of the share capital of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. as detailed in the attached disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنه، نود الإفادة عن استكمال كافة الإجراءات التنظيمية المتعلقة في الاكتتاب في زيادة رأس مال شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع وذلك وفقاً لنموذج الإفصاح المرفق.

Attachments:

- appendix (11) for the disclosure of material information.

المرفقات:

- - نموذج رقم (11) للإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

Disclosure of Material Information Form

5/12/2021	5/12/2021	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that that all the regulatory procedures for increasing the company's issued and paid-up capital have been completed to KWD 264,000,000 (Two Hundred Sixty Four Million Kuwaiti dinars) as well as the procedures for the company's capital increase shares, which would allow trading on the aforementioned capital increase shares. Noting that the subscription was completed on 21 November 2021, and the entire issued increase shares were subscribed to 640,000,000 ordinary shares, with a total value of KWD 80,000,000 (Eighty Million Kuwaiti dinars), including the nominal value of KWD 64,000,000 (Sixty Four Million Kuwaiti Dinar) and issuance premium of KWD 16,000,000 (Sixteen Million Kuwaiti Dinar only).</p>	<p>تفيد شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع بأنه قد تم الانتهاء من كافة الإجراءات التنظيمية الخاصة بزيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع إلى 264,000,000 د.ك (مائتان وأربعة وستون مليون دينار كويتي) وكذلك الإجراءات الخاصة بأسهم زيادة رأس مال الشركة، الأمر الذي من شأنه إتاحة التداول على أسهم زيادة رأس المال أنفة الذكر. مع العلم أنه تم الانتهاء من الاكتتاب بتاريخ 21 نوفمبر 2021 وقد تم الاكتتاب في كامل أسهم الزيادة المُصدرة بعدد 640,000,000 سهم عادي وبقيمة إجمالية بلغت 80,000,000 دينار كويتي (ثمانون مليون دينار كويتي) شاملاً القيمة الاسمية بمبلغ 64,000,000 د.ك (أربعة وستون مليون دينار كويتي) و علاوة الإصدار وقدرها 16,000,000 د.ك (ستة عشر مليون دينار كويتي لا غير).</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<p>Increase the Company's issued and paid-up capital by 640,000,000 shares. The value of the issue shares represents an additional funding for the Company of KWD 80,000,000.</p>	<p>زيادة عدد أسهم رأس المال الشركة المصدر والمدفوع بـ 640,000,000 سهم، والتي ستمثل قيمتها تمويلاً إضافياً للشركة بقيمة 80,000,000 دينار كويتي.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)


كيبكو
KIPCO
 شركة مشاريع الكويت (القابضة)
 Kuwait Projects Company (Holding)

فيصل حمد العيار
 نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)